
Referat af bestyrelsesmøde d. 7 december 2015 

  

1. Godkendelse af referat. 

-Godkendt 

2. Valg af referent. 

-Line  

3. Valg af ordstyre. 

-Bent  

4. Orientering 

 -Der er ansøgt om en hjertestop-maskine hos Trykfonden, men vi har fået afslag i denne omgang. Vi vil søge igen 
senere. 

5. Kommunen har godkendt opsætning af nabohjælpsskilte.  

-Der er købt nabohjælpskilte, og vi har fået godkendelse af kommunen til at sætte dem op. De vil blive sat op snarest. 

6. Konklusion på gennemgangen af samtlige haver og facader i Emblasgade. 

- Generelt ser her rigtig pænt ud, og de fleste holder haverne og de omkringliggende områder flot. Der er dog nogle få, 
der ikke levet op til haveregulativet, og de berørte beboer har fået direkte besked fra bestyrelsen.  

7. Der er indgået aftale med Egedal Ejendomsservice om snerydning.  

-Aftalen er indgået, og de har allerede været her første gang. Vi håber på en rolig vinter med sneryddet stier.  

-Vi vil i denne forbindelse gerne henholde til alle beboer, at vores stier skal være tømt for cykler, legetøj osv., så 
snerydderen kan komme igennem.  

8. Evaluering af indkøbt måleudstyr til Nilangruppen, afventer.  

-Efter aftale med Max er mødet angående evaluering af indkøbt måleudstyr til Nilangruppen udsat til Januar 2016  

9. Evt. 

-Næste bestyrelsesmøde er d. 11/1-2016, vi holder juleferie frem til da. 

 

Rigtig god jul til alle 

Hilsen	Bestyrelsen 


